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Vallès. Sentmenat decreta la suspensió de les obres de la MAT per
falta de llicència

L'alcaldessa reclama el trasllat previ de la línia de Can Vinyals, tal com van acordar l'Ajuntament i Red
Eléctrica

. Sentmenat
Tot i que l'alcaldessa de Sentmenat, Núria Colomé, va decretar la setmana passada l'aturada de les obres de
construcció de la línia de molt alta tensió (MAT), els treballs continuaven ahir a la zona de Can Vinyals, tal
com va comprovar El Punt. Colomé ha mostrat la seva protesta enèrgica perquè considera que s'està
incomplint el conveni signat a principi del 2007 entre l'Ajuntament i Red Eléctrica. Si bé dos dels punts de
l'acord s'han executat �la modificació del traçat inicial de la MAT i l'obtenció d'una subvenció per restaurar
el castell�, l'alcaldessa denuncia que encara no s'ha començat a traslladar la línia de Can Vinyals.

+ Les obres continuaven ahir al sector de Can Vinyals tot i la suspensió decretada per l'alcaldessa fa nou
dies. Foto: E.B.

La falta de la llicència municipal per començar les obres de la línia de la MAT, que neix a Sentmenat, ha
servit d'excusa a l'alcaldessa per reclamar el compliment del que van signar el consistori i la companyia
elèctrica el 2007: el trasllat de la línia de mitjana tensió de Can Vinyals per allunyar-la del nucli urbà. Les
obres de la MAT han començat fa entre tres i quatre setmanes, però de moment la Generalitat no ha entregat
a l'Ajuntament el projecte sobre el trasllat, que posteriorment haurà d'executar Red Eléctrica Española. Tot
plegat ha enfurismat Colomé, que denuncia l'incompliment del conveni i el retard de gairebé un any del
desmantellament de la línia de Can Vinyals, de 220 kV. «No pararé fins que la traslladin», ha advertit
Colomé, que dimarts que ve es tornarà a reunir amb Red Eléctrica, juntament amb el president de
l'associació de veïns de la urbanització.
Mentrestant, ahir continuaven treballant en la construcció de les torres, malgrat que la suspensió, decretada
l'1 d'abril amb caràcter provisional, havia de ser de compliment immediat. Les màquines ja han obert
camins per accedir a les torres existents i s'han excavat pous per als fonaments de les que les substituiran.
També se'n plantaran de noves en indrets on no n'hi havia. Carlos José Moral, un dels veïns més propers a
les torres, a Can Vinyals, assegura que les de la MAT seran el doble d'altes que les actuals, i es queixa que
els camions i les formigoneres han fet malbé l'asfalt de la urbanització, als revolts del carrer Roca del Cor.
Tampoc no confia que es compleixi la distància mínima entre la línia i els habitatges. «Vaig venir aquí fa
trenta anys i ja hi havia torres, però s'han acabat triplicant», afirma.
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